



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 7

1 December 2016

Dear Parent/Guardian,

Christmas Class Party & Talent Show, Christmas & New Year Holidays, Christmas Holiday Tutorial Classes and Results of the SMC Parent-representative Election & PTA Executive Committee Parent-member Election

Please be informed of the following matters:

1. Christmas Class Party & Talent Show

Please be informed that to celebrate Christmas, students' class parties and a talent show will be held on Wednesday, 21 December, 2016. School will start at 8:15 a.m. and end at 12:45 p.m.

2. Christmas & New Year Holidays

The Christmas & New Year Holidays will start from Tuesday, 22 December 2016 until Monday, 2 January 2017. School will resume on Tuesday, 3 January 2017. During the holidays, please advise your child/ward to revise for the Half-yearly Examination (S.1–S.5) and Mock Examination (S.6), which will commence on Monday, 9 January 2017.

3. Christmas Holiday Tutorial Classes

(a) S1–S3 Core Subjects Tutorial Classes

In order to strengthen the foundation in the FOUR Core Subjects: English Language, Mathematics, Chinese Language and Life and Society and to facilitate students' revision for the coming Half-yearly Examination, the school will offer Holiday Enhancement Classes during the Christmas holiday for S1 to S3 students. **Certificates of Completion** will be awarded to those students who have completed the course(s) with an attendance rate of at least 80% together with the completion of all task works. As recognition of their effort, they will be **granted 10% credit marks** towards their continuous assessment marks in the Half-yearly Examination in the subject(s) they have completed. Details of the classes are summarized in the following table:

Course No.	Subject	Date	Time	Venue	Target Group
S1_Chi	NCS Chinese	22 nd Dec 23 rd Dec	8:30 am – 10:00 am	Rm 203	S.1 Students
S1_Chi	Chinese	22 nd Dec 23 rd Dec	8:30 am – 10:00 am	Rm 204	
S1_L&S	Life & Society	22 nd Dec 23 rd Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 203	

S1_Eng	English	29 th Dec 30 th Dec	8:30 am – 10:00am	Rm 203	
S1_Math	Mathematics	29 th Dec 30 th Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 203	
S2_Math	Mathematics	22 nd Dec 23 rd Dec	8:30 am – 10:00 am	Rm 202	S.2 Students
S2_Chi	NCS Chinese	22 nd Dec 23 rd Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 202	
S2_Chi	Chinese	22 nd Dec 23 rd Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 204	
S2_Eng	English	29 th Dec 30 th Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 202	
S2_L&S	Life & Society	29 th Dec 30 th Dec	8:30 am – 10:00 am	Rm 202	
S3_Eng	English	22 nd Dec 23 rd Dec	8:30 am – 10:00 am	Rm 201	
S3_Math	Mathematics	22 nd Dec 23 rd Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 201	
S3_L&S	Life & Society	29 th Dec 30 th Dec	10:30 am – 12:00 noon	Rm 201	
S3_Chi	NCS Chinese	29 th Dec 30 th Dec	8:30 am – 10:00am	Rm 201	
S3_Chi	Chinese	29 th Dec 30 th Dec	8:30 am – 10:00 am	Rm 204	

(b) S6 Mastering HKDSE

To enhance students' academic achievement in the HKDSE, the school is offering the following classes during Christmas holidays for S6 students. Details of the classes are summarized in the following table:

Course Title	Subject	Date	Time	Venue	Target group
S6_Bio (Mr Lee)	BIO	22 nd , 23 rd Dec	10:00 am – 12:00 noon	Bio Lab	S.6 Students
S6_Eng (Eng TA)	ENG	22 nd , 23 rd Dec	10:30 am - 12:30 pm	Rm 205	
S6_Geog (Ms Chan)	GEOG	22 nd Dec	10:00 am - 11:00 am	Rm 202	
S6_THS (Ms Chan)	THS	22 nd Dec	11:00 am - 12:00 noon	Rm 202	
S6_LS (Mr Li's Gp)	LS	22 nd Dec	10:00 am – 12:00 noon	Rm 203	S.6B
S6_LS (Ms Sung's Chin. Gp)	LS	22 nd Dec	10:00am - 12:00 noon	Rm 201	S.6A & S.6B (Chinese Students)

Please return the reply slip to your child's/ward's class teacher **on or before 8 December 2016**. Please be reminded that all school rules, punctuality and attendance measures are applicable as on normal school days. If students are absent, parents will be informed.
For enquiries, you may contact Ms. Dunn Ling at 2576 1871.

Yours faithfully,

YEUNG KWONG Mong-ha
Principal

Results of the School Management Committee Parent-representative Election and the PTA Executive Committee Parent-member Election 2015-2016

- (a) The School Management Committee Parent-representative Election was successfully conducted during the 25th PTA Annual General meeting on 11th November 2016.
- ❖ Ms. Stefania Gabriel was elected as the SMC Parent-representative.
- (b) The following four candidates were elected at the AGM to the PTA Executive Committee:
- ❖ Ms. Stefania Gabriel
 - ❖ Mrs. Chan Violeta
 - ❖ Mrs. Rachel C. Galang
 - ❖ Ms. Karen Chow
- (c) Mr. G.S.Batra was elected and endorsed as the PTA Honorary Auditor for the year 2016-2017.

4. Principal's Meeting with the Parents on Speech Day

Parents are invited to our Speech Day on Friday, 9th December 2016, Commencing at 10:30 am. The Principal will also have informal sharing sessions with parents on that day after the ceremony. As a parent/guardian of the school, you are cordially invited to attend the Speech Day and take the opportunity to meet the Principal and teachers.
We look forward to seeing you soon.

Yours faithfully,

YEUNG KWONG Mong-ha
Principal



Nachiappan Thirupathi
PTA Chairperson

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零一六至二零一七年度第七號家長信撮要

1. 聖誕聯歡會及才藝表演

本校將於2016年12月21日(星期三)舉行聖誕聯歡會和才藝表演。當日上課時間由上午8時15分至下午12時45分。

2. 聖誕及元旦假期事宜

本校的聖誕及元旦假期為2016年12月22日(星期四)至2017年1月2日(星期一)，學生須於2017年1月3日(星期二)照常回校上課。聖誕及元旦假期結束後，中一至中六級學生將於2017年1月9日(星期一)參加上學期考試及模擬考試。敬請家長鼓勵貴子弟善用假期，為考試作好準備。

3. 聖誕假期研習班

(a) 中一至中三級假期研習班

為提昇學生於中文、英文、數學及生活與社會科的應試技巧，本校將舉辦聖誕假期研習班，中一至中三級學生均可參加。學生修畢此研習班，將獲發出席證書，並於上學期考試持續評估分數中，另獲獎分百分之十。

(b) 中六文憑試研習班

本校將為中六學生舉辦文憑試研習班，提昇他們香港中學文憑試的答題技巧。

有關各級假期研習班的詳情及時間表，請參閱本通告的英文版。如學生有興趣參加，請家長填妥本回條並於**2016年12月8日前交回班主任**。如獲取錄後缺席研習班，本校職員將於當天致電家長，敬希家長督促貴子弟準時出席。如有任何查詢，請致電本校（電話：2576 1871）與鄧凌老師聯絡。

4. 第二十五屆家長教師會周年大會選舉結果

第二十五屆家長教師會周年大會已經完滿結束，選舉結果如下：

(a) 下列家長獲選為學校管理委員會家長代表：

❖ Ms. Stefania Gabriel

(b) 下列四位家長獲選為家長教師會執行委員：

❖ Ms. Stefania Gabriel

❖ Mrs. Chan Violeta

❖ Mrs. Rachel C. Galang

❖ Ms. Karen Chow

(c) Mr. G.S.Batra 獲委任為二零一六至二零一七年度家長教師會榮譽核數師。

5. 第四次（十二月）校長與家長交流會

本校畢業暨頒獎典禮將於十二月九日（星期五）上午十時三十分在本校禮堂舉行。典禮完畢後，校長會跟各家長會面交流。期望各位家長能鼎力支持，抽空出席活動。

Reply Slip

Parents' Letter No.7

Christmas Class Party & Talent Show, Christmas & New Year Holidays, Christmas Holiday Tutorial Classes and Results of the SMC Parent-representative Election & PTA Executive Committee Parent-member Election

To: Principal
Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

I acknowledge receipt of Parents' Letter No. 7 and have noted the contents therein.

Christmas Tutorial Classes

* Yes, I would like my child/ward to take part in the Christmas Holiday Tutorial Class(es).

Course no.: _____

(Students may choose more than one course.)

* No, I would not like my child/ward to take part in the Christmas Holiday Tutorial Classes.

Parent's/Guardian's Signature: _____

Parent's/Guardian's Name: _____

(IN BLOCK LETTERS)

Contact phone no. _____

Student's Name: _____

(IN BLOCK LETTERS)

Class & Class No.: _____

Date: _____

* Please put a '✓' in the appropriate box.

回 條
(第七號家長信)

本人已知悉本通告所有內容。

聖誕假期研習班

* 敝子弟打算參加以下聖誕假期研習班，

課程編號：_____

(學生可選擇多個研習班)

* 敝子弟未能參加聖誕假期研習班。

家長簽署：_____

家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

學生姓名：_____

班別及班號：_____ ()

_____年_____月_____日

*請於選擇的方格內加上✓號。